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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 02.05.2023 

v zborovni ZŠ Východná 9 

Prítomní poslanci:  Hostia: 
Dominik Gabriel Igor Zajaček 

Mgr. Marián Bohuš  

Mgr. Martina Gabrhelová  

Patrik Žák, B.S.B.A.  

 

Neprítomní poslanci:  Prítomný garant VMČ Juh: 

MBA Peter Hošták, PhD. Ing. Peter Ondruš 

Bc. Mária Machová  

Mgr. Ján Forgáč  

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
4. Rôzne, diskusia a záver 
 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel privítal 

všetkých prítomných, ospravedlnil z neúčasti viceprimátora Forgáča, poslanca 
Hoštáka a poslankyňu Machovú, otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor 
je uznášania schopný, informoval o programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 
 

Hlasovanie o programe: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyňa 
Gabrhelová a viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
 
Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 

v pozvánke do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 
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Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyňa 
Gabrhelová a viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
 

2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - apríl 2023 
 
Predsedajúci otvoril bod programu a prítomným občanom, ktorí mali požiadavky 
v predchádzajúcom mesiaci prečítal odpovede. 
 
2872 občan p. Ševčík:  v nadväznosti na prerokovanú žiadosť URBAN PARK s.r.o. 
zo zasadnutia VMČ Juh zo dňa 6.2.2023, týkajúcu sa prenájmu pozemkov, žiada 
odpoveď na otázku, či je mesto schopné zrealizovať a postaviť predmetný chodník v 
uvedenom rozsahu za sumu 40 000€, ktorú je investor povinný zaplatiť mestu 
Trenčín ako zmluvnú pokutu v prípade nedodržania zmluvných podmienok. 

• Odpoveď ÚÚP, ÚP, ÚI, ÚM: Cena vzíde z verejného obstarávania. Odborným 
odhadom by 40 000 eur pri súčasných cenách malo postačovať 

2873 občan p. Bušo: žiada opätovne opraviť na ulici Východná - Halalovka pri BD 
Východná 9A uvoľnený kryt odvodňovacieho žľabu (liatinová mreža), ktorý spôsobuje 
nadmerný hluk pri prejazde vozidiel. Dňa 29.3.2023 bola uskutočnená oprava, avšak 
po niekoľkých dňoch sa hlučnosť pri prejazde vrátila na pôvodnú úroveň, t.j. riešenie 
nebolo účinné. Žiada o opätovnú opravu iným účinným spôsobom. (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Zvary na mrežiach pri prejazdoch nákladných áut po čase 
utrhne, preto budeme opakovane mreže kotviť až do ich výmeny.  Opravu 
žľabu máme naplánovanú v stavebnej údržbe pre tento rok, predpokladaný 
termín výmeny je do 7/23. Do času realizácie opravy, sa budeme snažiť mrežu 
zastabilizovať aby nebola hlučná. 

2874 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o zrealizované výrazného orezu 
kríkov v lokalite pešieho prepojenie medzi bývalým slamenným hostincom a 
Halalovkou 65 (48.872056, 18.048750). Dreviny prerastajú do chodníka a nachádza 
sa tam lavička, ktorá je z veľkej časti prerastená zeleňou. "Žiadam o zrealizované 
výrazného orezu kríkov v lokalite pešieho prepojenie medzi bývalým slamenným 
hostincom a Halalovkou 65 (48.872056, 18.048750). Dreviny prerastajú do chodníka 
a nachádza sa tam lavička, ktorá je z veľkej časti prerastená zeleňou. (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Úprava zelene v danej lokalite je naplánovaná do konca 
apríla 

2875 občianka p. Cibáková: žiada o opravu betónových schodov, aj betónových 
platní a osadenie zábradlia za BD Jána Halašu 14 (zadný vchod), nakoľko sú v 
havarijnom stave a na rozbitých schodoch už došlo k viacerým úrazom. Doplnenie 
požiadavky predseda VMČ Juh, p. Gabriel: žiada o preverenie skutočnosti, či sa 
jedná a pozemok a schody vo vlastníctve Mesta, alebo ide o vlastníctvo vlastníkov 
bytov. 

• Odpoveď MHSL: Tento chodník je v správe mesta, ale vzhľadom na jeho 
účelové využívanie  sa nedostáva na zoznam realizácií. Odporúčame opravu 
realizovať bytovým domom, pričom by ho mal žiadať do vlastníctva, čo sa dá 
realizovať kúpou za symbolickú cenu, resp. prenájmom. Mesto nemá na 
realizáciu takýchto opráv prostriedky v rozpočte. 
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2876 občan p. Škrinár: žiada o opravu chodníka (doplnenie dlažby) v smere od 
prevádzky AG Play po prevádzku Pizzéria Panelák (chodník naprieč ihriskom 
Halalovka) (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Opravu povrchu chodníka máme zaradenú v zozname 
stavebnej údržby. Predpokladaný termín realizácie je do 8.2023. 

2877 občan p. Vaško: sa v súvislosti s odpoveďou na otázku č. 19 841 (Miroslav V. 
7.1.2022, https://trencin.sk/pre-obcanov/otazky-a-odpovede/?questionId=19841 ) 
položenej na webovej stránke Mesta Trenčín pýta či sa už našlo riešenie dopravnej 
situácie v lokalite prevádzka Brooklin na ulici Novomeského 9, nakoľko do 
01.04.2023, nie je situácia žiadnym spôsobom vyriešená, a chce vedieť, dokedy 
máme akceptovať súčasný stav? "Naozaj sa čaká na nejaké nešťastie? Viem, že 
mesto pripravuje tri varianty na usmernenie premávky v danej časti, ale už to 
skutočne trvá príliš dlho. A taktiež si myslím, že zjednosmerniť premávku na vozovke 
od Šmidkeho 14 smer k Brooklinu, teda opačný smer, ako je to teraz, nie je dobrý 
nápad, nakoľko vozidlá idúce smerom nadol, ako je to teraz, nemusia vydávať výkon 
na pohyb, keďže idú v podstate samospádom, avšak v navrhovanom variante, by 
museli prekonávať stúpanie, čo zbytočne prispeje k navýšeniu tvorby výfukových 
plynov. A keďže sa chceme správať ekologicky a chceme mať čistejšie životné 
prostredie, je nutné uvažovať nad ponechaním súčasného stavu premávky v tejto 
časti."        

• Odpoveď ÚM: Problémové miesto bude stavebne prestavané tak, aby tu bola 
umožnená obojsmerná premávka, aby pribudli parkovacie miesta a vybuduje 
sa aj nasvietený priechod pre chodcov. Projektová dokumentácia bola 
odovzdaná začiatkom roka 2023 a v súčasnosti prebieha povoľovacie 
konanie. Ak sa pri povoľovaní nevyskytnú komplikácie s prekládkami 
inžinierskych sietí, výstavba by mohla byť zaradená do rozpočtu na rok 2024 

2878 občan p. Vaško: žiada o osadenie aspoň jednej lampy verejného osvetlenia v 
priestore pozdĺž chodníka smerujúceho od Brooklinu smerom k Novomeského 9, 
popri MŠ (parcela 2189/210, k.ú. TN) 

• Odpoveď MHSL: Doplnenie čo len jedného svetelného bodu, podlieha 
celému procesu stavebného konania, čo má charakter investičnej akcie, preto 
sa osadeniu chýbajúcich svetelných bodov v meste Trenčín  budeme venovať 
v projekte obnovy verejného osvetlenia ktoré je naplánované v druhej etape 
pre roky 2024-25. 

2879 občan p. Vaško: žiada o urýchlené odstránenie a vyčistenie chodníka od 
rozdrveného betónu od prevádzky Brooklin smerom k Novomeského 9 pri bočnom 
vchode do MŠ (vchod, ktorý sa momentálne využíva pre techniku vykonávajúcu 
rekonštrukciu MŠ) 

• Odpoveď MHSL: Realizátor stavby bol upozornený na udržiavanie poriadku a 
čistoty pred staveniskom. 

2880 občan p. Vaško: v súvislosti s odpoveďou na otázku č. 20 038 (Miroslav V. 
22.2.2022,  https://trencin.sk/pre-obcanov/otazky-a-odpovede/?questionId=20038 ) 
položenej na webovej stránke Mesta Trenčín, nakoľko do 01.04.2023 neprišlo k 
žiadnej zmene žiada o prijatie urýchleného riešenia situácie. "Prepad chodníka v 
daných miestach spôsobuje aj prejazd vozidiel Marius Pedersen zabezpečujúce 
vyprázdňovanie odpadkových košov." 

• Odpoveď MHSL: Správca miestnych komunikácií osloví  stavbyvedúceho , 
ktorý zodpovedá za porušenie/ znečistenie a budeme žiadať vrátenie do 
pôvodného stavu chodníka aj verejnej zelene. 
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2881 občan p. Vaško: žiada o realizáciu prístreškov pre stojiská nádob na odpad a 
to Novomeského 1 a 9. "Vzhľadom k tomu, že ulica Novomeského je veľmi veterná, 
odpad, ktorý sa často nachádza aj vedľa nádob na odpad, alebo aj pri zle uzavretej 
nádobe, je vďaka vetru rozmiestňovaný do širokého okolia. Ak by boli tieto stojiská 
vybavené prístreškami, napr. takými, ako sú na ul. Vansovej, nemohol by byť odpad 
vetrom rozfúkaný po okolí, nakoľko by ho zastavili bočné steny prístreška. Taktiež by 
sa zvýšila kultúra pre obyvateľov pri samotnom sypaní odpadu do nádob, hlavne 
počas dažďa." 

• Odpoveď ÚSaŽP: Mesto Trenčín dá posúdiť možnosť polopodzemných 
stojísk na ul. L. Novomeského v rámci pripravovaných investičných akcií a 
projekčnej činnosti. 

2882 občan p. Vaško: žiada o umiestnenie spomaľovača na vozovku pri 
Novomeského 9, presne v mieste, kde končí stojisko smetných nádob a začínajú 
pozdĺžne parkovacie miesta. "Vzhľadom k tomu, že v tejto časti sa veľmi často 
pohybujú deti rôznych vekových skupín, a kvôli nezodpovednosti niektorých vodičov 
vozidiel, bolo by vhodné týmto spôsobom obmedziť rýchlosť (obdobný spomaľovač je 
na ul.  Halašu 5-7, pri schodoch vedúcich k cintorínu). Ak by bolo možné umiestniť 
tento spomaľovač tesne nad kryt kanalizácie (na pravej strane v smere od nádob na 
odpad), slúžil by tento spomaľovač aj na zadržiavanie zrážkovej vody a usmerňoval 
by jej tok priamo do kanalizácie, čím by obmedzil vodnú eróziu (všimnite si vozovku v 
okolí Brooklinu, jej poškodenie je spôsobené aj vplyvom tejto vodnej erózie)." 

• Odpoveď ÚM: Požiadavka sa javí racionálne. Požiadame dopravný 
inspektorát o vyjadrenie. 

2883 občan p. Vaško: žiada o montáž parkovacích zábran pre parkovacie miesta od 
Brooklinu po zásobovací chodník k MŠ a ZŠ (presne tie, ktoré sú nainštalované na 
ul. Kyjevskej po jej rekonštrukcii, v smere od potravín Fresh ku KS Juh). "Vodiči 
parkujúci na daných parkovacích miestach často svojimi vozidlami zasahujú až na 
chodník, čím sťažujú chodcom pohyb po chodníku, Nehovoriac už o ťažkej situácii s 
kočíkom resp. invalidným vozíkom. Najhoršia situácia je na parkovacom mieste, 
ktoré je vyznačené priamo na zásobovacom chodníku k MŠ a ZŠ (iba to jedno 
miesto), kde vodiči veľmi, veľmi často zaparkujú tak, že úplne znemožnia prístup na 
chodník a chodec je nútený "šaškovať" medzi vozidlami. S kočíkom, resp. invalidným 
vozíkom je potom nutné ísť iba po ceste, čo opäť zvyšuje kolízne situácie. Takže Vás 
týmto žiadam, aby ste zabezpečili aspoň jednu parkovaciu zábranu na dané 
parkovacie miesto, aspoň tam, ak sa nebude dať namontovať na celé parkovisko v 
danej časti." 

• Odpoveď ÚM: Parkovacie zábrany umiestnime minimálne na miesta 
situované na chodníku. Na ostatných miestach to zvážime po obhliadke na 
mieste. Realizáciu uskutočníme pri obnove vodorovného značenia. 

2884 správkyňa BD Novomeského 1, p. Fečová: žiada v mene vlastníkov BD 
Novomeského 1 (zápisnica zo schôdze z 18.11.2021 zaslaná na e-mail VMČ Juh) o 
osadenie 2 ks lavičiek v priestore pred BD (priložené foto a zápisnica) 

• Odpoveď ÚÚP: MHSL v najbližšej dobe namontujú pred vchod Novomeského 
č. 1 jeden kus lavičky. 

2885 poslanci VMČ Juh: žiadajú ÚIS v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 
1918 o iné riešenie ako je uvedené v odpovedi, nakoľko kontroly a nahlasovanie 
porušení je neúčinné. (napr. uzamykanie časti brány, ktoré umožňuje vjazd vozidiel) 

• Odpoveď ÚIS: V zmysle požiadavky bude polovica brány uzatvorená. 
Dopravné značenie zakazujúce vjazd mimo správcu a kamenárskych služieb 
je objednané a čaká sa na jeho realizáciu. 
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2886 občan p. Ševčík: sa v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 1926 pýta, z 
akých dát vychádza daná odpoveď? Vie ich ÚM zverejniť v odpovedi? (porovnanie 
počtu nehôd na danej križovatke s nehodami na podobných križovatkách) 

• Odpoveď ÚM: Mesto Trenčín nedisponuje dátami o nehodovosti. Dáta zbiera 
a vyhodnocuje Policajný zbor SR. Pri návrhu dopravného značenia Mesto 
Trenčín úzko spolupracuje s dopravným inšpektorátom. Pri riešení 
dopravného značenia a možnom návrhu ďalších dopravných opatrení v danej 
križovatke sme sa dopravných inžinierov polície pýtali, či je tu zaznamenaný 
zvýšený počet nehôd, na čo sme dostali odpoveď, že počet nehôd je obdobný 
ako na podobne frekventovaných križovatkách v meste. O konkrétnych číslach 
sme sa nerozprávali a nebudeme ich ani zisťovať - podávanie takýchto 
informácii nie je náplňou práce mestského úradu. 

2887 anonymný občan z ulice Južná: sa pýta, či je ekonomické a ekologické mať 
pri každom rodinnom dome toľko smetných nádob (komunál, papier, ...) a či by 
nebolo možné mať jedno kontajnerové stojisko na začiatku ulice. 

• Odpoveď ÚSaŽP: Prideľovanie nádob na odpad upravuje zákon o odpadoch 
a príslušné vyhlášky. 

2888 občan p. Ševčík: upozorňuje na trčiace plastové tyče na DI za Slovenskou 
sporiteľňou na sídlisku Juh. Pýta sa, či už je DI rekonštruované alebo sa tam ešte 
niečo bude vykonávať, nakoľko tie plastové tyče sú nebezpečné. 

• Odpoveď ÚI, MHSL: Realizátor investičnej akcie bol vyzvaný na ukončenie 
prác, osadenie prekrytia otvorov, čo aj vykonal. 

2889 anonymný občan: upozorňuje na opakované porušovanie parkovania počas 
bohoslužieb v lokalite parkoviska Gen. Svobodu smerom ku garážam na Lavičkovej. 
Autá tam parkujú po ľavej strane a bránia v jazde ku garážam. Žiada o osadenie ZDZ 
Zákaz zastavenia/státia. 

• Odpoveď ÚM, MsP: Umiestňovanie značiek rieši TP 117 a TP 118, ktoré 
vydalo ministerstvo dopravy. Medzi základné pravidlá patrí to, že značky 
zákazy státia a zastavenia nie je možné umiestniť tam, kde tento zákaz 
vyplýva priamo zo zákona alebo inej dopravnej značky. Nakoľko dané miesto 
sa nachádza v parkovacej zóne, nemôže sa tu parkovať inde, ako na 
vyznačených parkovacích miestach, a teda tu zákaz státia vyplýva z inej 
značky. Mestská polícia vykonáva v časoch konania bohoslužieb pravidelné 
kontroly dodržiavania dopravného značenia "277" - parkovacia zóna. 

2890 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 1910 ohľadom 
výrubu brezy pred bytovým domom Šmidkeho 3 (ID dreviny 4405), ktorú žiadali 
vyrúbať a dostali zamietavé stanovisko sa pýta ako majú obyvatelia BD postupovať 
aby dosiahli to čo žiadajú, t.j. výrub dreviny? 

• Odpoveď ÚÚP, ÚSaŽP: Zdravotný stav dreviny (brezy previsnutej) bol priamo 
na mieste niekoľko krát posúdený odborne spôsobilými osobami. Strom nejaví 
žiadne vážnejšie zdravotné poškodenia či defekty, zdravotný stav dreviny 
zodpovedá dosiahnutému veku, ako aj stanovištným podmienkam. Podľa 
zákona o ochrane prírody a krajiny č. 543/2002 Z.z. a príslušnej vyhlášky č. 
170/2021, ktorou sa vykonáva zákon o ochrane prírody a krajiny nie je možné 
odstraňovať zdravé dreviny. Keďže dôvod na výrub dreviny nebol potvrdený, 
žiadosť nebude postúpená k ďalšiemu riešeniu.  Zdravotný stav dreviny  bude 
naďalej pravidelne kontrolovaný a v prípade zistenia zhoršenia zdravotného 
stavu či poškodenia, bude orgán ochrany prírody postupovať podľa platných 
zákonov. Treba podotknúť, že podľa zákona č. 543/2002 o ochrane prírody a 



6 
 

krajiny, § 47 ods. (1) je zakázané poškodzovať a ničiť dreviny, takýmto 
konaním sa osoby dopúšťajú protiprávneho jednania, za ktoré nesú následky. 

2891 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 1910 ohľadom 
výrubu brezy pred bytovým domom Šmidkeho 3 (ID dreviny 4405), ktorú žiadali 
vyrúbať a dostali zamietavé stanovisko sa pýta, na koho sa majú obyvatelia BD v 
súvislosti s materiálnymi škodami a zdravotnými problémami, ktoré im daný strom 
zapríčiňuje obrátiť? 

• Odpoveď ÚSaŽP: V prípade vzniknutia škody zapríčinenej verejnou zelenou 
na súkromnom majetku má mesto Trenčín zriadené poistenie na úhradu 
vzniknutých škôd. Majetková ako aj zdravotná ujma musí byť preukázaná na 
základe doložených odborných posudkov, ktoré budú následne vyhodnotené.    

2892 občan p. Mendel: sa v súvislosti s požiadavkou 1722 pýta na most cez 
Lavičkový potok, kedy sa začne jeho oprava? (upresnenie dátumu) 

• Odpoveď ÚSaŽP, MHSL: V súčasnosti prebieha konanie medzi vlastníkom 
pozemkov Slovenský vodohospodársky podnik, š.p. a mestom Trenčín, po 
podpísaní zmluvy bude vydané stavebné povolenie a následne sa môže začať 
realizovať stavba. 

2893 občan p. Mendel: sa pýta, či je povolený vjazd na účelovú komunikáciu na 
cintorín na Juhu zo spodnej časti vedľa Parku pod Juhom, nakoľko tam často parkujú 
autá, ktoré parkujú na trávniku parku. Žiada o osadenie príslušného ZDZ, ktoré 
zabráni takémuto konaniu. 

• Odpoveď ÚM, MsP: Z daného opisu sa môžeme iba domnievať, o ktorú cestu 
sa jedná. Predpokladáme, že ide o cestu vedľa plotu cintorína s príjazdom zo 
Soblahovskej ulice. Táto ulica je pešou zónou, opatrená príslušným 
dopravným značením. Vjazd je povolený iba správcovi parku a správcovi 
cintorína. Ak sa jedná o cestu vedľa plotu cintorína s príjazdom od Saratovskej 
ulice, tu je umiestnená dopravná značka Zákaz vjazdu s dodatkovou tabuľou 
okrem vozidiel prevádzkovateľa pohrebiska a pohrebných služieb. Vjazd 
vozidiel je teda zakázaný dopravným značením a parkovanie na verejnej 
zeleni je zakázané zákonom. 

2894 anonymná občianka: upozorňuje na uvoľnený schod pri stánku na zastávke 
Mateja Bela na ulici Gen. Svobodu v smere do mesta. Žiada jeho opravu. 

• Odpoveď MHSL: Ďakujeme za podnet. Predpokladaný termín opravy je 
8./2023 

2895 anonymný občan z ulice Južná: sa pýta, či sa neplánuje prepojiť koniec ulice 
Južná s ulicou Východná pri nových BD chodníkom s osvetlením. 

• Odpoveď ÚÚP, ÚM: S prepojením, či už dopravným alebo peším, z ul. Južnej 
smerom k ul. Východnej sa neuvažuje. To že ulica zostane slepá bola 
požiadavka samotných obyvateľov Južnej ulice pri povoľovaní ďalšej výstavby 
v poliach za sídliskom Juh 

 
Predsedajúci ukončil bod programu a otvoril nasledujúci bod. 

 

3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných 
o príspevky a požiadavky k bodu programu. 
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2969 občan p. Bartík: Žiada o odstránenie všetkých častí pozostatkov detského 
ihriska na ulici Kyjevská (t.j. zadné vchody BD Mateja Bela 38 a 40) a nahradenie 
plochy zeleňou (priložené foto) 
 
2970 občianka p. Muráriková: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 2875, 
ktorú vlastníci BD neakceptujú žiada o návrh riešenia alebo o opravu betónových 
schodov a prístupu za BD Jána Halašu 14 až 22 (zadné vchody), nakoľko sú v 
havarijnom stave. (priložené foto) 
 
2971 občan p. Mendel: žiada v parku pod Juhom pri bočnom vchode cintorína 
zatrávniť rozjazdenú plochu prípadne vysadiť popri ceste kríky aby sa tam nedalo 
viac zaparkovat. Taktiež žiada osadenie viacerých lavičiek, keďže na tomto chodníku 
popri cintoríne smerom na Juh nie je od Lídla až po dom smútku žiadna lavička. 
(priložené foto) 
 
2972 občan p. Mendel: upozorňuje, že vyše dvoch týždňov nebol vysypaný 
kontajner na ulici Saratovská pri bráne cintorína. (priložené foto) 
 
2973 občan p. Mendel: upozorňuje, že pred vchodom na Gen. Svobodu 9 je 
poškodená lavička. Zároveň žiada o jej opravu a údržbu aj ostatných lavičiek 
(priložené foto) 
 
2974 občan p. Mendel: upozorňuje na poškodené zvislé dopravné značenie za OC 
Južanka. (priložené foto) 
 
2975 občan p. Majcher: požaduje v zastúpení obyvateľov BD Halalovka 2343 
vyčistenie plochy parkoviska pred ich bytovým domom, t.j. Halalovka 33-39. Plocha 
parkoviska nebola čistená niekoľko rokov, nachádzajú sa tam nánosy lístia a špiny 
(priložené foto) 
 
2976 občan p. Majcher: požaduje v zastúpení obyvateľov BD Halalovka 2343 
preznačenie plochy parkoviska a parkovacích miest pred ich bytovým domom, t.j. 
Halalovka 33-39. Z tejto plochy boli odstránené kontajnery na odpad z dôvodu 
výstavby polopodzemných stojísk v blízkosti. V súčasnosti sú na oboch koncoch 
parkoviska dopravné tiene, t.j. ich zrušením a novým preznačením plochy parkoviska 
by mohli vzniknúť 1-2 nové parkovacie miesta. (priložené foto) 
 
2977 občan p. Lacko: upozorňuje na nedostatočnú úpravu odtokového žľabu za BD 
Halalovka 48, kde po uložení nového teplovodu investor nezabezpečil dostatočný 
dohľad nad úpravou terénu a odtokového žľabu. Odtokový žľab je nesprávne 
uložený, pri zrážkach a odvodu vody sa tam robia kaskády, ktoré vymieľajú blatu na 
komunikáciu. Žiada o dohľad a následnú opravu do pôvodného stavu. (priložené 
foto) 
 
2978 občan p. Mendel: prikladá k požiadavke zatrávnenia, vysadenia kríkov a 
osadenia lavičiek v parku pod Juhom dnešnú skúsenosť:  "Dole je síce od Lídla 
označenie pešej zóny ale bez problémov tam chodia autá ako dnes cca 15:20 prišlo 
auto na fotografiách a bezhlavo si zaparkoval na trávniku parku. Je to síce auto 
pohrebnej služby ale to predsa nie je správa cintorína čiže ani to nemá čo robiť v 
pešej zóne a podľa toho čo sme sa bavili včera na výbore VMČ tak už vôbec v 
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žiadnom prípade nemajú čo stáť a parkovať na trávniku v parku. A keď už by sme sa 
mali baviť o tom čo tam robil tak z auta vystúpil jeden pán zobral jeden kahanec ktorý 
priniesol na jeden hrob na cintoríne a to bolo všetko... Ak by bolo možné mohlo by 
mesto prípadne mestská polícia upozorniť aj všetky pohrebné služby že aj pre nich 
platí že tam nemajú čo robiť. Ale aj týmto prípadom sa ukázalo na čo by bolo vhodné 
v týchto miestach vysadiť popri tej ceste nejaké kríky alebo osadiť lavičky aby sa tým 
fyzicky zabránilo možnosti tam vôbec zaparkovať auto." (priložené foto) 
 
2979 občianka p. Muráriková: sa pýta na možnosť využitia nefunkčných pieskovísk 
za BD Jána Halašu 14- 22 či by sa nedali použiť na výsadbu kvetinových záhonov, 
resp. čo sa plánuje v tejto lokalite s danými pieskoviskami urobiť. 
 
2980 občan p. Ševčík: upozorňuje na zvýšený nájazd na cyklochodníku pri 
kruhovom objazde na križovatke ulíc Soblahovská - Legionárska v smere do mesta. 
Pýta sa či je nájazd na bypass účelovo zvýšený alebo či by sa nedal znížiť. 
 
2981 občan p. Ševčík: sa pýta na trasovanie cyklotrás v smere od sídliska Juh s 
pripojením na Vážsku cyklomagistrálu po oboch stranách rieky Váh. 
 
2982 občianka p. Ševčíková: sa pýta, či mesto neplánuje využiť pri zlučovaní 
polopodzemných kontajnerov na triedený odpad niektoré na bioodpad. 
 
2983 poslanec p. Bohuš: žiada o osadenie lavičiek v parku pod Juhom v smere od 
LIDL na sídlisko Juh, nakoľko starší občania by si radi oddýchli so svojim nákupom 
na ceste do kopca. Taktiež žiada o zhodnotenie stavu lavičiek a ich doplnenie pred 
bytové domy, nakoľko staršia generácia by sa rada stretávala a posedela si na 
lavičkách pred BD. 
 
2984 občan p. Ševčík: sa pýta na prezentovanú informáciu viceprimátorom p. 
Žákom na VMČ JUH (február 2023), ohľadom vyradenia z možnosti zakúpenia si 
parkovacej karty v zóne J pre obyvateľov Liptovská v novovybudovaných BD s 
priľahlými parkoviskami. Pýta sa, či už k tomu prišlo a či je to už aj v Prevádzkovom 
poriadku. 
 
2985 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Opakovane žiadam o zrealizovanie 
účinného odvodnenia parkovacieho státia vo vnútrobloku ulice Halalovka 
(48°52'25.4"N 18°02'52.2"E). Posledná požiadavka v tejto veci bola prednesená 
09/2022 a už vtedy to bola opakovaná požiadavka." (priložené foto) 
 
2986 anonymná občianka: "Dalo by sa niečo urobiť s parkovaním pri plavárni pre 
návštevníkov plavárne? Pravidelne sa mi stáva, že tam nezaparkujem a musím platiť 
pri Kolibe. Možno vyhradiť viac miest pre plavcov a naozaj kontrolovať, či na 
vyhradených miestach neparkuje nikto iný." 
 
2987 anonymná občianka: "Kto píše príhovory na štátne pohreby? Bola som na 
pohrebe bývalého manžela mojej tety, ktorý bol kedysi viceprimátor a nevedela som, 
či sa mám smiať alebo plakať. Úplne hlúposti o jeho rodinnom živote tam pani z 
úradu prečítala. Snáď sa im to nestáva pravidelne." 
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2988 anonymná občianka: "Žiadame o vyčistenie plochy a okolia nového ihriska za 
BD na Západnej ulici a opravu roztrhaných sietí za bránkami." (priložené foto) 
 
Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky, ukončil bod programu 
a otvoril nasledujúci bod. 
 
 

4. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných 
o diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil a tak predseda VMČ JUH Dominik Gabriel 
uzavrel bod programu. 

Na záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 
 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle 

pozvánky. 
 
Zapísal: Ing. Peter Ondruš                                    
V Trenčíne, 04.05.2023               
  

       Dominik Gabriel                         
                                                                               predseda VMČ JUH 


